
Zpráva o stavu Bakajdy 2021 

 

Vážení přátelé, kamarádi.  

 

Určitě jste všichni zvědaví, co se nám z naší naplánované desetiletky podařilo splnit. Než 

vám to všem sdělím, připomeňme si, že i tento rok byl doprovázen tím otravným virem, který 

už nějakou dobu sužuje naše životy. I přesto nám Bakajda opět ukázala, že je spolkem a 

hlavně místem, kde dokážeme na tyto nepříjemnosti zapomenout a dokážeme se zde pobavit 

a sdílet společné chvíle.  

 

Několik těchto společných chvil obsáhly brigády na Bakajdě. V letošním roce se nekonaly 

pouze tři klasické brigády - jarní, podzimní a uklízecí, ale bylo jich rovnou sedm. 

 

Všem těmto brigádám ale předcházela jedna zásadní událost, kterou byla Vláďova návštěva 

Bakajdy, kdy Vláďa odhrnul lino, hrábnul do země a zjistil, že podlaha na společenské 

místnosti by chtěla trochu více opravit. A proto jsme se hned z jara sešli na Bakajdě, 

abychom si během jednoho večera zahráli hru “vraž si krumpáč do podlahy”. Byla to super 

aktivita pro ventilaci emocí. Druhý den jsme v aktivitě pokračovali. Vyklidili jsme celou 

společenskou, sundali obložení zdí a pokračovali v kompletním odstranění podlahy. Následně 

přišla na řadu izolace, takže nopovka, polystyren atd... Kromě toho všeho náš úderný tým pod 

taktovkou Vládi rozvedl po celé společenské nové elektrické dráty. V tuto chvíli, nebránilo 

nic tomu, aby se na druhé brigádě připravená izolace zalila betonem. A taky se tak stalo.  

 

Na třetí brigádě jsme se vrhli na zdi na společenské, kterou jsme nově naštukovali. Jakmile 

byly zdi hotové přišla na řadu opět podlaha. Tentokrát nivelace. Ale abychom nepracovali jen 

na společenské, tak jsme se podívali i ven. Z lesa jsme natahali kameny, kterými jsme 

doobložili jezírko a upravili s nimi i příjezdovou cestu k Bakajdě, aby se nám k ní přes léto 

lépe zajíždělo. 

 

Na čtvrté brigádě jsme na podlahu ve společenské položili krásné nové lino, připravili jsme 

prkna, pro nové obložení společenské a na závěr jsme vyklidili dílnu.  

 

Během páté brigády, která byla poslední na jaře, vlastně už v létě, jsme namontovali nové 

obložení společenské, smontovali jsme novou kuchyň s novým krásným sporákem a vyčistili 

jezírko.  

 

Na podzim nás čekala v pořadí šestá brigáda, která byla zaměřena na přípravu Bakajdy na 

zimní radovánky. A tak jsme se vrhli na dřevo. Sklep jsme jím nacpali skoro až k prasknutí. 

Také jsme ořezali strom, který nám malinko ničil spodní stanici vleku, dvěma mocnými 

křovinořezy jsme posekali celou stráň, vymetli jsme komíny a pavučiny, vyčistili studánku, 

na WC přidělali pisoár, v interiéru Bakajdy zadělali některé praskliny a díry, a hlavně díky 

zdatnému řidiči V3S máme dokonale vycíděnou žumpu. 

 



Na závěr všech brigád zbývá už jen v pořadí sedmá brigáda, která se zaměřila na úklid a 

uklidila naprosto vše, co se dalo.  

 

Díky všem zmíněným pracím a závěrečnému úklidu, nezbývá než konstatovat, že Bakajda je 

na rok 2022 připravena.  

 

Za VV Mgr. Aleš Suchý 

 

 

 

 

Plány na rok 2022 

 

Pro následující rok 2022 máme v plánu jen lehčí zásahy do vzhledu Bakajdy. Kromě klasické 

přípravy na zimu 2023, což je dřevo, tráva atd.., máme v plánu: natřít jak střechu, tak i 

Bakajdu z venku, opravit komín venku, ale také i nahoře na malé. Následně se podíváme na 

špajz a zkusíme vymyslet nějaké efektivnější ukládání jídla, především v zimních měsících. 

Jako poslední chceme zhodnotit statiku chalupy, především se zaměřit na malou dole i nahoře 

a na sušárnu.   


